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 Jézusom, kérlek, nézz reám, 

És áldd meg Édes Jó Anyám! 

Mindig ragyogd be éveit, 

Töröld le hulló könnyeit! 

Áldd meg, ha szolgál minekünk, 

És ha imát mond érettünk, 

Te hallgasd meg, ha felsóhajt! 

Erősítsd szívét, vigasztald! 

Hála Jó Anyánkért Neked! 

Hallgasd meg kérő gyermeked! 

Áldd meg őt, egész életét! 

Irgalmaddal Te óvd, Te védd! 

HÁLÁS SZÍVVEL KÖSZÖNTJÜK AZ ÉDESANYÁKAT! 

Ezen a jeles eseményen Pécsről 8-an vettünk részt, 25 

éves kortól egészen a 70 éves korig, a gyülekezetünk tag-

ságát képviselve. Korán kellett indulnunk, hogy időben 

odaérjünk. Pécsett még esett az eső, de Újpestre már 

ragyogó napsütésben érkeztünk. A regisztráció és egy kis 

frissítő után Mészáros Kornél helyi lelkipásztor köszönté-

sével kezdődött együttlétünk. Kmethy Gergely helyi gyü-

lekezetvezető buzdított imára, a Zsoltárok 18,1-2 versé-

vel. Elmondta, Dávid Isten kiválasztotta volt, tettekkel 

bizonyította alkalmasságát és mivel Istennel szoros kap-

csolatban volt, tudta előre a  Góliáttal vívott harc kime-

netelét. Ma vezetőket választunk, Isten felkészítette és 

kiválasztotta őket. 

Barbarics Péter és Bereczki Lajos testvérek végezték a 

levezetés szolgálatát. Kezdéskor még nem, de egy rövid 

hirdetési szünet után, már kétharmados többséggel vol-

tunk együtt határozatképesek. A napirend elfogadása 

után vezető testvéreink az írásos beszámolókat kiegészí-

tették. Papp János egyházelnök testvér a 130 éves Béke-

hírnök néhány korábbi eseményéről szólt, párhuzamot 

vonva a jelenkorral.  Varga László Ottó főtitkár kiegészí-

tésként visszatekintett az áprilisi regionális Fórumbeszél-

getésre. A statisztika mellett, egynéhány fontos feladatot 

kiemelt a leírt beszámolójából. Durkó István missziói 

igazgató a statisztika mellett elmondta, egyházunk tagsá-

gában van egy kis növekedés, ez is hálaadási ok. Két új 

gyülekezet alakult plántálásból: a B18 Baptista Gyüleke-

zet és a Dunakeszi Élő Remény Baptista Gyülekezet.  Kiss 

Péter operatív igazgató a MBE Intranet elérhetőségéről 

adott információt. Elkészült egy Dokumentumtár, és az új 

SZMSZ, amelyek még tovább formálódnak. Simon Nor-

bert gazdasági igazgató a 2024. évi költségvetést ismer-

tette, ezt követte a Felügyelő Bizottság jelentése, és a 

2025. évi költségvetés tervezete. A beszámolókat és a 

kiegészítéseket a Közgyűlés külön-külön elfogadta. 

Perlaki Csaba a Választási Bizottság elnöke ismertette a 

választás menetét, a megmérettetést vállaló testvérek 

nevét, majd megtörtént a titkos szavazás. A finom, egy-

szerű szendvicses-ebéd elfogyasztása után kiderült a vá-

lasztás eredménye. Elnök Papp János, főtitkár Varga Lász-

ló Ottó, FB tag Ambrusz Gábor, Hári Tibor  és Milánkovics  
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Dániel lettek. Az ünnepélyes beiktatás 2025. június 1-én, 

vasárnap lesz Budapesten, a Wesselényi utcai Imaházban. 

Délután Papp János egyházelnök testvér előadásában 

kitekintést adott az európai és az amerikai baptisták hely-

zetére. Mind a két helyen csökken a baptisták száma, 

vesztésre állnak a misszióban. Németországban például 

az elmúlt 20-25 évhez képest a 100 ezer főből most csak 

közel 50 ezer fő lehet, akik az Európai Baptista Szövetség-

hez tartoznak. A megosztás az egyházakhoz is eljutott, így 

a baptistákhoz is. Az Európai Baptista Szövetséghez tarto-

zó taglétszám néhány éven belül 20-30 ezer fő lesz. Kb. 

200 ezer baptista a szövetségen kívüli. A mai állapot sze-

rint a Magyar Baptista Egyház egységes képet mutat, ami 

egy jó hír. Varga László Ottó főtitkár testvér a gyülekezet-

vezetés támogatásáról beszélt. Kiemelte: egy csapatmun-

ka indult a gyülekezetek vezetőivel, tervezetben van egy 

szervezetfejlesztési és egy stratégiai osztály elindítása és 

fejlesztése. Fontos cél a lelkészek szolgálatának a segítése 

és a nyugdíjprogram tervezése, és bevezetése. Durkó Ist-

ván missziói igazgató a missziós-centrum gyülekezetek 

fontosságáról szólt. A nagyobb gyülekezetek legyenek 

missziós-centrum gyülekezetek, támogassák és erősítsék 

a kisebb gyülekezeteket! 

Tájékoztatás hangzott el a Baptista Teológia Akadémia 

munkájáról, a Füredi programról, az adó 1+1 % felajánlá-

sáról is. A Közgyűlés folyamán elénekeltük a Szent vagy, 

Szent vagy, Szent vagy felséges Isten és a Feltámad Hős 

kezdetű énekeket férfikari hangzásban. Az alkalom befe-

jezése egy fiatalos dicsőítéssel és áldással ért véget.  

Sok áldást kaphattunk, és átélhettük a közösség örömét!                                                                                                                

             Bondor Jenő 

Kedves Testvérek! Szeretném megosztani veletek né-

hány személyes élményemet a Közgyűlés kapcsán. Már az 

oda- és visszaút is különleges áldás volt számomra, hiszen 

lehetőségem nyílt sok kérdést feltenni gyülekezetünk 

elöljáróinak. Beszélgettünk a dicsőítésről, az úrvacsora 

jelentőségéről, valamint a gyülekezeti vezetői tisztségek-

ről. Először nem mertem kérdezni tőlük, de aztán kide-

rült, hogy nagyon is várják az őszinte érdeklődést, kérdé-

seket, úgyhogy ez nagy öröm volt számomra, hogy szíve-

sen beszélgetnek mélyebb dolgokról is! 

A Közgyűlés végéhez közeledve különösen megragadott 

Papp János testvér bizonyságtétele. Arról beszélt, hogy 

mélyen elszomorítja és megrendíti az, amit a világban 

lévő többi országos baptista egyház vezetőinek gondolko-

dásában tapasztalt. Szívhez szólóan beszélt arról, milyen 

fontos szerepünk van magyar baptistaként a mai világ-

ban. Megerősített abban a meggyőződésben, hogy van 

létjogosultságunk, és feladatunk is. Ki kell állnunk a bibliai 

igazságok mellett, akkor is, amikor a nyugati világ egyre 

inkább a lelki liberalizmus irányába mozdul el. Többször 

hangsúlyozta: „Szellemi értelemben döntő fontosságú 

időket élünk.” Arra bátorított bennünket, hogy merjük 

megnyitni „magtárainkat” – osszuk meg bátran másokkal 

is azt az értékrendet, amely Istentől való: az evangélium 

örömhírét és a közösség megtartó erejét. Ezen kívül arra 

is rámutatott, hogy a nyugaton élő baptistákhoz képest 

milyen nagy ajándék az, hogy közöttünk sokkal erősebben 

jelen van az egység, és bátorított bennünket, hogy ezt 

tudatosan őrizzük és építsük tovább! 

Ezzel szeretnélek benneteket is bátorítani: törekedjünk 

az egységre, és tartsuk elsődlegesnek a Biblia útmutatá-

sát a világi bölcselkedés, és a jól hangzó érvelés helyett 

is!                 Üdvözlettel, Gőbl Bence 

IMAGONDOLATOK 

„Már anyám ölében is rád voltam utalva, anyám méhé-

ben is te voltál Istenem.”   Zsolt 22,11 

Az édesanyák különös helyet foglalnak el minden ember 

életében. Ők azok akik, nem csak világra hoznak egy gye-

meket, hanem egész életen keresztül ott állnak támoga-

tóként, tanítóként és nevelőként. A testi fejlődés biztosí-

tása mellett a legfontosabb a lelki növekedés biztosítása 

is. Aki Istenben bízik, az nem egyedül hordozza ezt a ter-

het. Adjunk hálát ezért a gondoskodásért!  

Imaáhítat: Adjunk hálát az édesanyák által kapott isteni 

oltalomért!              Bondor Jenő 

 

SZERETLEK URAM, ÉN ERŐSSÉGEM! Zsolt 18,2 

,,Ismertesd meg fiaiddal és unokáiddal is azt a napot,      

amelyen ott álltál Istened, az Úr előtt.’’          5Móz 4,9 

 

Úrvacsorai Istentisztelet, máj.11. 9:30 óra 


